
Відокремлений структурний підрозділ 

«Конотопський індустріально-педагогічний 

фаховий коледж Сумського державного університету» 

 

ПРОТОКОЛ № 1 

засідання циклової комісії психолого-педагогічних дисциплін 

31.08.2022 р.                                                                                            м. Конотоп 

 

Присутні: 

Голова циклової комісії - Бадьор І.В. 

Члени комісії: Казимірчук Р.І., Вєтрова О.Д., Малащук Г.А., Владимирова 

Н.В., Казимірчук Н.В., Назимко Н.С. 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ : 

 

1. Розгляд і затвердження плану роботи циклової комісії. 

2. Розгляд і затвердження планів роботи викладачів. 

3. Затвердження планів роботи предметних гуртків та кабінетів. 

4. Організація роботи з роботодавцями. 

 

      1. СЛУХАЛИ: Голова циклової комісії Бадьор І.В. ознайомила зі змістом 

основних розділів плану роботи циклової комісії. Більш детально 

проаналізувала питання проведення відкритих занять, визначення переліку 

тематики для обговорення на засіданнях циклової комісії, визначення 

тематики власних методичних розробок та проходження фахових курсів 

підвищення кваліфікації. 

      ВИСТУПИЛИ: Вєтрова О.Д. запропонувала внести до переліку тематики 

обговорення на засіданнях циклової комісії питання підготовки та проведення 

гостьової лекції. 

      УХВАЛИЛИ: Затвердити план роботи циклової комісії психолого-

педагогічних дисциплін на 2022-2023 навчальний рік. 

     2. СЛУХАЛИ: Голова циклової комісії проаналізувала індивідуальні плани 

роботи викладачів відносно відповідності структурі та змісту навчально-



методичної роботи викладача. Особливу увагу звернула на розділ науково-

дослідницької роботи. 

      ВИСТУПИЛИ: Казимірчук Р.І. запропонував внести корективи в роботі 

викладачів щодо прийому звітів з практик та здачі курсових проектів в умовах 

дистанційного навчання. 

      УХВАЛИЛИ: Затвердити індивідуальні плани роботи викладачів на 2022-

2023 навчальний рік. 

     3. СЛУХАЛИ: Завідуючі кабінетами подали на розгляд плани роботи 

кабінетів та предметних гуртків.  

      ВИСТУПИЛИ: Бадьор І.В. звернула увагу на необхідність забезпечення 

кабінетів психолого-педагогічного циклу обладнанням для здійснення 

дистанційного навчання та використання відеоматеріалів. 

Казимірчук Р.І. запропонував поповнити дидактичні матеріали кабінетів, 

здійснивши підписку на педагогічні журнали «Професійна освіта», 

«Профтехосвіта» та газету «Освіта».  

      УХВАЛИЛИ: Затвердити плани роботи кабінетів та предметних гуртків. 

4. СЛУХАЛИ: Голова циклової комісії ознайомила зі складом комісії 

роботодавців спеціальності «Професійна освіта» та кількістю угод про 

співпрацю з ДПТНЗ. Були розглянуті основні напрямки співпраці з 

роботодавцями: забезпечення місць для проходження педагогічної практики; 

контроль за якістю підготовки спеціалістів шляхом участі в комісіях з захисту 

курсових проектів, здачі кваліфікаційних екзаменів, забезпечення 

працевлаштування випускників.  

      ВИСТУПИЛИ: Казимірчук Р.І. запропонував розширити склад комісії 

роботодавців та заключити договір про співпрацю з ДПТНЗ «Сумське вище 

професійне училище будівництва і дизайну», ДПТНЗ «Сумське вище 

професійне училище будівництва та транспорту». 

      УХВАЛИЛИ: Розширити кількість договорів про співпрацю з 

роботодавцями. 

 

Голова циклової комісії 
 

Ірина БАДЬОР 

 

                                                            


